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Plats och tid Konferensrum Lilla Galjonen och Microsoft Teams, den 13 maj 2025 kl. 08.15-09.25. 

 
 Beslutande Arbetsgivarrepresentanter 

Ann-Sophie Holgersson, förbundsdirektör  
Alexander Louhichi, avdelningschef myndighetsavdelningen 
Magnus Blomdahl, direktionssekreterare (deltog via Microsoft Teams) 
Ninnie Breidenskog, utvecklingsledare. 
Maria Andersson, HR-Partner Norrtälje kommun.  
 

 Fackliga representanter 
Danguolê Milasiene, huvudskyddsombud 
Kristin Lindberg, skyddsombud.   

Justerare                                       Danguolê Milasiene (huvudskyddsombud).                                       
                                               
                                                                                                                                                                  
                                                
Justeringens plats och tid              Måndagen den 19 maj 2025 kl. 12.45.  

Underskrifter 
 Sekreterare 

                                                                            Paragrafer §§ 6–10. 
   

 Magnus Blomdahl  
                                        
Förbundsdirektör   

 Ann-Sophie Holgersson  

 Justerare   
 Danguolê Milasiene                                                                                                

                                                                                                  
                                                                                                  
                                                                                       
 

  

  
 
 
 

 

 

 
                                                                                                    
 
                      

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
2(6) 

Sammanträdesdatum 
2025-05-13 

 
 

  
Kommunalförbundets skyddskommitté 
 

 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

Ärendelista 

§ 6  Val av justerare 3 

§ 7  Fastställande av dagordning  3 

§ 8   Föregående protokoll                                                                          3 
§ 9  Arbetsmiljö  3 

§ 10 Övriga frågor  4 

 

  
 
 
 
 
 
 

  



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
3(6) 

Sammanträdesdatum 
2025-05-13 

 
 

  
Kommunalförbundets skyddskommitté 
 

 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 6 
 
Val av justerare 
1. Danguolê Milasiene (huvudskyddsombud) utses att tillsammans med 

förbundsdirektör Ann-Sophie Holgersson justera sammanträdets proto-
koll.                                                                                                                                                                                                                                                          

2. Protokollet justeras den 19 maj 2025 kl. 12.45.  

 
§ 7 
 
Fastställande av dagordning 
Under punkten Övriga frågor läggs till: Ändrad tidpunkt sammanträde 
november, införande digital signering protokoll, ersättning helgarbete, 
ombyggnation receptionen, friskvårdsbidrag och sommaravslutning 2025.    

Med ovanstående tillägg godkänns dagordningen.  

§ 8 

Föregående protokoll 
Protokollet från sammanträdet den 18 februari 2025 godkänns. 

 
§ 9 
 
Arbetsmiljö 
- Förslag uppdaterade trivselregler: Förbundsdirektör kommer besluta om upp-
daterade trivselregler.  

- Uppföljning risk- och konsekvensanalys organisationsförändring: Ann-Sophie 
Holgersson informerar om att ingen uppföljning kommer genomföras under 
våren med anledning av att flera förändringar, risk- och konsekvensanalys och 
uppföljningar har genomförts under våren. Finns en risk att organisationen blir 
utvärderingstrött och vi väljer istället att under åren följa upp arbetsmiljön 
genom pulsmätningar och arbetet med resultatet från dessa. Bedöms under 
våren vara tillräckligt med uppföljning formeringsresan och genomförd 
kontorsflytt. Skyddsombuden svarar att det är tillräckligt med pulsmätningar 
och individuella arbetsmiljöavstämningar. Framför önskemål om nytt ställnings-
tagande för uppföljning av risk- och konsekvensanalys organisationsförändring 
under hösten. Ann-Sophie Holgersson informerar om att åtgärder till följd av 
organisationsförändring pågår och kommer fortsätta hanteras.  
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Nytt ställningstagande kring uppföljning av risk- och konsekvensanalys 
organisationsförändring under hösten. 
 
- Utvärdering flytt inom förvaltningen: Skyddsombuden framför att enbart 
fåtalet synpunkter framkommit. En synpunkt är att flytten inte genomfördes på 
eftermiddagen för alla vilket var planerat utan att vissa flyttade redan för-
middagen. Upplevs positivt med samtalsbås och Ann-Sophie Holgersson fram-
för att det kan bli aktuellt med ytterligare samtalsbås. Uppföljning kontors-
flytten kommer ske via mindre enkät under våren.  

- Förvaltningsledningen har fattat beslut om att aktivt arbeta med friskfaktorer 
på förvaltningen. Ninnie Breidenskog kommer besöka alla avdelningars arbets-
platsträffar. Friskfaktorarbetet och upprättande av arbetsmiljögrupp inför 
hösten: Ninnie Breidenskog och skyddsombuden kommer den 22 maj delta i 
föreläsning Suntarbetsliv som anordnas av Norrtälje kommun. September 
månad kommer deltagande ske i utbildningen ”Friskfaktorsteget” under fyra 
halvdagar.  

Ann-Sophie Holgersson framför att det behöver tydliggöras hur arbetsgruppen 
ska fungera. Tanke väcks om att eventuellt sammanföra arbetsgruppen med 
trivselgruppen? För att dels stärka med fler deltagare i trivselgruppen, dels att vi 
inte arbetar omlott.  
 

§ 10 
 
Övriga frågor 
- Uppföljning städavtalet (fråga från skyddsombuden): Skyddsombuden framför 
inkomna synpunkter om att det inte har fungerat bra med städningen. Ann-
Sophie Holgersson svarar att uppföljning är utförd av Henrik Hagblom men 
behöver återkopplas till skyddsombuden. I samband med avtalsslut kommer 
former för framtida städning att ses över.   
 
- Översyn dagordning arbetsplatsträff (fråga från skyddsombuden): Skydds-
ombuden framför att det verkar göras olika? Frågar om det finns behov av att 
det ska vara lika och om det finns rutiner? Maria Andersson svarar att vilka 
rutiner som ska gälla ses över under hösten. Ninnie Breidenskog kommer under 
hösten utföra översyn av årshjulet inkluderat arbetsplatsträffar som en del av 
systematiskt arbetsmiljöarbete.  
 
Alexander Louhichi informerar om myndighetsavdelningens digitala avdelnings-
möten en gång per månad med intentionen att samordna informationen.  
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- Förvaltningsgemensam telefonrutin (fråga från skyddsombuden): Skydds-
ombuden framför att det finns olika telefonrutiner både förvaltningsgemensam 
och avdelningsspecifik. Förekommer till exempel olika skrivningar om vad som 
gäller med Apple-ID. Framför önskemål om en gemensam rutin. Ann-Sophie 
Holgersson tar med sig frågan och återkommer.   
 
- Individuella arbetsmiljö avstämningar. Komplettering av mallen? (fråga från 
skyddsombuden): Enligt skyddsombuden görs olika inom förvaltningen 
avseende avstämningar arbetsmiljö. Skyddsombuden framför mallen kan 
kompletteras med frågor med utgångspunkt från frågeområden HME-enkät 
mindre bra resultat och pulsmätningar. Ann-Sophie Holgersson svarar att till-
vägagångssätt avstämningar kan variera utifrån arbetets innehåll. Former 
individuella arbetsmiljöavstämningar kommer ses över under hösten.  
 
- Avvikelser KIA (ej avslutade), (fråga från skyddsombuden): Skyddsombuden 
framför det finns felsorterade avvikelser och andra avvikelser som behöver 
avslutas. Maria Andersson kollar upp frågan och återkommer.  
 
- Önskemål om samverkansavtal (KOSAM)? (fråga från skyddsombuden): 
Skyddsombuden framför önskemål om samverkansavtal med arbetsgivaren. 
Maria Andersson kollar nyttan med samverkansavtal i förhållande till nuvarande 
struktur och vad som går att göra. Bakgrunden är att samverkansavtalet 
avslutades för att det då inte fanns lokala ombud, nu är situationen annorlunda 
och det är värt att titta på frågan igen.  
 
- Säkerhet inpasseringskort (fråga från skyddsombuden): Skyddsombuden fram-
för synpunkt att det borde gälla kort och kod vid inpassering i kommunalför-
bundets lokaler på samma sätt som vid Norrtälje kommun. Ann-Sophie 
Holgersson kollar upp frågan och återkommer med besked.  
 
- Fråga om låsbart cykelställ (fråga från skyddsombuden): Skyddsombuden anser 
behov finns kunna låsa både arbetsplatsen och privata cyklar. Ann-Sophie 
Holgersson frågar om vilket behov som finns? Ninnie Breidenskog ges i upp-
drag kolla upp hur frågan avseende låsbart cykelställ går att lösa och återkomma 
med besked.  
 
- Bokning tidpunkt skyddsrond (fråga från skyddsombuden): Skyddsrond 
kommer genomföras den 8 september kl. 13.30-15.00. Skyddskommittén deltar 
vid skyddsronden. Prevents mall kommer användas.  
 
- Ändrad tidpunkt sammanträde skyddskommittén november (fråga från 
skyddsombuden): Mötet flyttas till den 13 november kl. 13.00.  
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- Införande digital signering protokoll: Digital signering protokoll skydds-
kommittéer införs omedelbart. Instruktioner skickas till förbundsdirektör och 
skyddsombuden.  
 
- Ersättning helgarbete (fråga från skyddsombuden): Alexander Louhichi 
informerar om att först kommer behovet av helgarbete fastställas. Därefter 
förhandlas om ersättningar. Åter-kommer med besked under hösten.  
 
- Ombyggnation receptionen (fråga från skyddsombuden): Ann-Sophie 
Holgersson informerar om att frågan stannat av. Behöver kollas upp om 
ombyggnation fortfarande bedöms nödvändig? Frågan kommit upp under 
formeringsresan.  
 
- Friskvårdsbidrag (fråga från skyddsombuden): Skyddsombuden framför 
önskemål om att summan friskvårdsbidrag ska höjas till samma nivå som 
Tiohundra AB. Maria Andersson svarar att nivåer kommer ses över inom 
Norrtälje kommun. Ann-Sophie Holgersson svarar att vi följer Norrtälje 
kommuns nivåer men att det skulle vara bra med statistik över nyttjande för att 
se om vi har skäl att frångå det. Maria Andersson kommer ta fram statistik över 
nyttjandegraden friskvårds-bidrag att delge vid kommande sammanträde för att 
få mer underlag i frågan.  
 
- Sommaravslutning 2025: Ann-Sophie Holgersson informerar om lednings-
gruppens beslut att 2025 blir det ingen förvaltningsgemensam sommar-
avslutning med anledning av svårigheter att få ihop tider i kalendern för 
samtliga medarbetare eller att så många som möjligt ska kunna vara med. Varje 
avdelning hanterar det i anslutning till sin planering.   



Det här dokumentet är elektroniskt underskrivet. Var vänlig verifiera dokumentet på 
https://underskriftstjanst.norrtalje.se/validate
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